
 

2、

3、字体，字体、字样、位置等按本图制作，或经设计 

1、标贴背面涂不干胶，并贴保护纸，粘接牢固，不卷边； 

技术要求 

部门认可。 

TECHNICAL REQUIREMENT 
1、Back of rating  label past adhesive glus,and protective paper, carefully 

pasted and no warping. 
2、According to the standard EN60335-1, First with a wet cloth wipe for 15 seconds, 
   and then use the hexane solvent wipe for 15 seconds, writing should still be legible.

  
. 

3、The type of words should be made according to this drawings. 

根据标准EN60335-1先用手拿沾水的布擦拭15秒,再用正已烷擦拭15秒，
字迹应该仍然清晰易读。

4、The raw material including all the additives, paint, coating etc. of the part / component 
     must conform to Arçelik Chemical Compliance Specifications (KL-00093).
5、The dimensions of label placement, from side 5mm and lower control panel is 92 mm.

4.原材料包括零件/组件的所有添加剂、油漆、涂层等必须
  符合Arçelik化学合规规范（KL-00093）。

5.粘贴位置：侧边5mm面板下面92mm处（如图）粘贴工整

二维码标贴
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粘胶薄膜（透明）
厚度0.05mm 1 1
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